
 

 

PROTOKÓŁ NR XLII/2022 

z sesji nadzwyczajnej Rady Gminy Dębnica Kaszubska 

z dnia 11 marca 2022 r. 

W sesji wzięli udział: 

• 12 Radnych Rady Gminy Dębnica Kaszubska 

• Wójt Gminy Dębnica Kaszubska – Iwona Warkocka 

• Sekretarz Gminy – Agnieszka Żukowska 

• Skarbnik Gminy – Bożena Rosińska 

• Radca prawny – Anna Soja 

• Kierownik Referatu Projektów i Inwestycji – Marta Łomża-Duszny 

• Inspektor ds. zamówień publicznych i rozliczania inwestycji – Joanna Długoszewska 

Radni nieobecni: Kołacki Mateusz, Krycki Adam, Tutak Bartłomiej 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębnica Kaszubska 

na lata 2022-2035. 

5. Zamknięcie sesji. 

Przebieg sesji: 

Ad. 1 

Sesja nadzwyczajna Rady Gminy Dębnica Kaszubska została otwarta przez Przewodniczącego 
Rady Gminy Dębnica Kaszubska Ireneusza Ziółkowskiego, rozpoczęła się o godzinie 8:26 w sali 
konferencyjnej im. Jadwigi Karaś w Urzędzie Gminy Dębnica Kaszubska. Na podstawie listy obecności 
stwierdzono nieobecność trzech radnych oraz stwierdzono prawomocność obrad. 

Wójt Gminy Iwona Warkocka poinformowała, że na Jej wniosek została zwołana sesja nadzwyczajna, 
a ma to związek ze staraniem się o fundusze z „Polskiego Ładu”. 

Ad. 2 

Do porządku obrad nie wniesiono żadnych zmian, wobec tego Przewodniczący Rady Gminy 
Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad przyjęciem porządku obrad. 

W wyniku zarządzonego głosowania porządek obrad został przyjęty.  
Wynik głosowania: ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (12): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Lejczak Jadwiga, 
Leśniewski Witold, Olech Marcin, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Ziółkowski 
Ireneusz 

PRZECIW (0)  



 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Ad. 3 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok, stanowi załącznik nr 2 do 
protokołu. 

Został złożony wniosek o zmianę treści podstawy prawnej uchwały w sprawie zmian w budżecie 
gminy na 2022 rok w zakresie aktualizacji tekstu jednolitego Dziennika Ustaw ustawy o samorządzie 
gminnym tj. (Dz. U. z 2022 r. poz. 559), w związku z pojawieniem się nowego tekstu jednolitego 
ustawy. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad złożonym wnioskiem. 

W wyniku zarządzonego głosowania wniosek został przyjęty.  
Wynik głosowania: ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (12): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Lejczak Jadwiga, 
Leśniewski Witold, Olech Marcin, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Ziółkowski 
Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Skarbnik Gminy Bożena Rosińska wyjaśniła potrzeby podejmowania uchwały tj. zmianie uległy 
dochody majątkowe o kwotę 3 974 195 zł, wynik finansowy pozostaje bez zmian i deficyt wynosi 
5 875 226 zł. Na podstawie decyzji Ministra Finansów zmniejszono subwencję oświatową o kwotę 
24 386 zł. W dochodach bieżących zwiększono dochody o kwotę 1 250 zł z tytułu otrzymania 
darowizn na uchodźców z Ukrainy przebywających na terenie Gminy Dębnica Kaszubska. 
W dochodach majątkowych zmniejszono plan dochodów majątkowych z tytułu środków, które są 
zaplanowane do uzyskania z „Polskiego Ładu”, 2 651 309 zł na zadanie pod nazwą „przebudowa 
i budowa struktury wodno-kanalizacyjnej” oraz zmniejszenie dochodów majątkowych z tego 
powodu. Środki w wysokości 1 290 750 zł na zadanie pod nazwą „przebudowa drogi w miejscowości 
Skarszów Górny wraz z siecią kanalizacji deszczowej, sanitarnej i wodociągowej”. Zmniejszono plan 
wydatków budżetowych, w wydatkach majątkowych o kwotę 2 790 851 zł na zadanie, które będzie 
finansowane między innymi z „Polskiego Ładu”. Zadanie „przebudowa budowy infrastruktury wodno-
kanalizacyjnej w miejscowości Jamrzyno, Ochodza, Motarzyno, Krzywań na terenie Gminy Dębnica 
Kaszubska” oraz zmniejszenie wydatków majątkowych o 1 368 158 zł na zadanie „przebudowa drogi 
w miejscowości Skarszów Górny wraz z siecią kanalizacji deszczowej, sanitarnej i wodociągowej”. 
Zwiększenie o 32 524 zł wydatków bieżących z przeznaczeniem na realizację zadań z zakresu 
profilaktyki i rozwiązywania problemów uzależnień. To są środki, które nie zostały wydatkowane 
w ubiegłym roku. Zwiększenie o 70 000 zł wydatków związanych z zakupem materiałów do bieżących 
napraw mieszkań w zasobie gminy. Zwiększono o kwotę 51 040 zł budżet na wypłaty wynagrodzeń 
pracowników Urzędu Gminy oraz 30 000 zł na zakup usług pozostałych. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że zapisy w uchwale dotyczące 
środków przeznaczonych na realizację zadań komisji GKRPA są mało czytelne. Z zapisów można 
wyczytać w uzasadnieniu, że komisja będzie miała  15 889 zł plus środki z 2021 roku, co daje kwotę 



 

 

32 524 zł. W § 6 uchwały mowa jest o 130 000 zł i 10 000 zł. Ktoś może pomyśleć, że komisja będzie 
miała 140 000 zł plus pieniądze z tzw. „małpek”. 

Skarbnik Gminy Bożena Rosińska poinformowała, że 130 000 zł to są dochody, natomiast wydatki 
wyniosą 152 000 zł, po zmianie 524 plus 10 000 na narkomanię, czyli łącznie 162 524 zł. 

Radny Piotr Paczesny zwrócił uwagę, że w uzasadnieniu do uchwały widnieje rok 2021. Zadał pytanie 
skąd wyniknęła potrzeba zwiększenia wydatków na wynagrodzenia pracowników? 

Skarbnik Gminy Bożena Rosińska poinformowała, że popełniła błąd przy pisaniu uzasadnienia. Należy 
zwiększyć wydatki na wynagrodzenia pracowników zatrudnionych w Urzędzie Gminy. 

Kierownik Marta Łomża-Duszny poinformowała, że konstrukcja „Polskiego Ładu” jest taka, że przy 
wieloletnich projektach mogą być tylko i wyłącznie dwie płatności, dwie transze z „Polskiego Ładu”. 
Pierwsza płatność musi zawierać w sobie cały wkład własny, czyli 5% wartości kosztów 
kwalifikowanych i musi stanowić około 50% pierwszej transzy. W przypadku inwestycji w Skarszowie 
sporządzenie dokumentacji będzie trwało nawet do 12 miesięcy, bo to jest bardzo skomplikowane, 
dlatego jakiekolwiek środki dopiero są zaplanowane na przyszły rok. Gmina promesę uzyskała 
w listopadzie ubiegłego roku i ma pół roku na ogłoszenie przetargu. W dniu ogłoszenia przetargu 
gmina musi dysponować wkładem własnym. Planowane zakończenie inwestycji jest na 2023 rok. 
Przetarg na budowę kanalizacji zostanie niezwłocznie ogłoszony. Skarszów planowany jest 
w systemie zaprojektuj i wybuduj. 

Radny Roman Cech zwrócił uwagę na potrzebę wymiany ogrodzenia na stadionie w Dębnicy 
Kaszubskiej, a także na potrzebę montażu piłkochwytów. 

Kierownik Marta Łomża-Duszny poinformowała, że gmina starać się będzie o uzyskanie 
dofinansowania z Lokalnej Grupy Działania w Krzyni na doposażenie stadionu wraz z montażem 
monitoringu.  

Został złożony wniosek o dokonanie autopoprawki w treści uzasadnienia uchwały w sprawie zmian 
w budżecie gminy na 2022 rok w pkt. II. w ust. 1. zmienia się rok 2021 na rok 2022. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad złożonym wnioskiem. 

W wyniku zarządzonego głosowania wniosek został przyjęty.  
Wynik głosowania: ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (12): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Lejczak Jadwiga, 
Leśniewski Witold, Olech Marcin, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Ziółkowski 
Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta.  
Wynik głosowania: ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 2 



 

 

ZA (12): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Lejczak Jadwiga, 
Leśniewski Witold, Olech Marcin, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Ziółkowski 
Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr XLII/300/2022 i stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Ad. 4 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębnica Kaszubska 
na lata 2022-2035, stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że projekt uchwały jest 
następstwem zmian dokonanych w budżecie gminy. 

Został złożony wniosek o zmianę treści podstawy prawnej uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Dębnica Kaszubska na lata 2022-2035 w zakresie dodania aktualnego 
tekstu jednolitego Dziennika Ustaw ustawy o samorządzie gminnym tj. (Dz. U. z 2022 r. poz. 559). 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad złożonym wnioskiem. 

W wyniku zarządzonego głosowania wniosek został przyjęty.  
Wynik głosowania: ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (12): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Lejczak Jadwiga, 
Leśniewski Witold, Olech Marcin, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Ziółkowski 
Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta.  
Wynik głosowania: ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 2 

ZA (12): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Lejczak Jadwiga, 
Leśniewski Witold, Olech Marcin, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Ziółkowski 
Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr XLII/301/2022 i stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 



 

 

Ad. 5 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski o godzinie 9:03, po wyczerpaniu porządku 
obrad, zakończył sesję nadzwyczajną Rady Gminy Dębnica Kaszubska. 

 
 
 
 
 
Protokołowała: 
Emilia Konopka 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Obrady prowadził: 
Ireneusz Ziółkowski 
Przewodniczący Rady Gminy Dębnica 
Kaszubska 


